
P R O T O K Ó Ł      Nr  XXVIII/07

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu   29 listopada   2007 roku

O B E C N I :

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  19

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - nieobecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - obecny
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - obecna
21. Danuta Walczak - obecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Sekretarz  Miasta  –  Dorota  Bąk,  Skarbnik  Miasta  –  Urszula  Polak  –  Wałek,  Kierownicy 
Wydziałów UM, dyrektorzy jednostek i zakładów budżetowych, mieszkańcy.

Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram  XXVIII  sesję  Rady  Miejskiej,  zwołaną  na  postawie  art.  20  ust.  1  Ustawy  o 
samorządzie gminnym. Witam wszystkich gości i stwierdzam, że zgodnie z listą obecności na 
sali jest  wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał.
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Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proponowany porządek obrad otrzymali radni w materiałach sesyjnych. 
- Proponuję wprowadzić dodatkowo następujące projekty uchwał w sprawie:

1. zmiany uchwały nr XXVI/245/2007 z dnia 25 października 2007 r. w sprawie ustalenia opłaty 
od posiadania psów na 2008 rok – punkt 7.5

2. regulaminu przyznawania stypendiów i nagród sportowych dla wybitnych sportowców – punkt 
7.17

3. złożenia  oświadczenia  o  pracy  lub  służbie  w  organach  bezpieczeństwa  państwa  lub 
współpracy z nimi w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia 31 lipca 1990 r. przez Sekretarza 
Gminy Czeladź – Dorotę Bąk – punkt 7.42

4. złożenia  oświadczenia  o  pracy  lub  służbie  w  organach  bezpieczeństwa  państwa  lub 
współpracy z nimi w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia 31 lipca 1990 r. przez Skarbnika 
Gminy Czeladź – Urszulę Polak – Wałek – punkt 7.43.

- Czy są inne niż te zgłoszone przeze mnie propozycje zmian do proponowanego porządku 
obrad?

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Komisja wnioskuje o skreślenie punktu  7.18 – projekt uchwały w sprawie  ustalenia stawki 
procentowej  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu  wzrostu  wartości  nieruchomości  spowodowanego 
budową urządzeń infrastruktury technicznej.

- Uzasadnia wniosek.

Dominik Penar                              -               Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Komisja  wnioskuje  o  przesunięcie  punktu  8  -  Interpelacje  i  zapytania  radnych.  Udzielenie 
odpowiedzi – do punktu 5.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest  za wnioskiem o skreślenie punktu  7.18 – projekt  uchwały  w 
sprawie   ustalenia  stawki  procentowej  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu  wzrostu  wartości 
nieruchomości spowodowanego budową urządzeń infrastruktury technicznej?

GŁOSOWANIE /bez. M. Musiała, Z. Bazańskiej/

 13  głosów za
  2  głosy przeciw
  2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że zmiana porządku obrad w punkcie 7.18  została dokonana.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za przesunięciem punktu 8 -  Interpelacje i zapytania radnych. Udzielenie 
odpowiedzi – do punktu 5?
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GŁOSOWANIE /bez. M. Musiała, Z. Bazańskiej/

 11  głosów za
  0  głosów przeciw
  7  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła porządek obrad dzisiejszej sesji.

Rada przyjęła następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad sesji w dniu:

a/ 8 listopada 2007 r.
4. Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
5. Interpelacje i zapytania radnych. Udzielenie odpowiedzi.
6. Zapytania mieszkańców. Udzielenie odpowiedzi.
7. Projekt budżetu Miasta Czeladź na 2008 rok i jego analiza.  

a/ Wprowadzenie
b) Zgłoszenie wniosków i uwag do projektu budżetu Miasta Czeladź na 2008 rok.

8   .Podjęcie uchwał w sprawie:
1. ustalenia herbu, flagi i pieczęci Gminy Czeladź oraz zasad ich użytkowania.
2. zmian w budżecie miasta Czeladź na 2007 rok.
3. ustalenia  wzorów  informacji  na  podatek  od  nieruchomości  i  podatek  rolny, 

deklaracji  na  podatek  od  nieruchomości  oraz  deklaracji  na  podatek  rolny 
obowiązujących na terenie miasta Czeladź.

4. określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2008 rok.
5. zmiany uchwały nr XXVI/245/2007 z dnia 25 października 2007 r. w sprawie ustalenia 

opłaty od posiadania psów na 2008 rok.
6. określenia  sposobu  ustalania  wysokości  opłat  za  korzystanie  z  wiat 

przystankowych zabudowanych gablotami jako nośników reklamy.
7. zmiany  uchwały  Nr  IV/50/2006  Rady  Miejskiej  w  Czeladzi  dot.  ustalenia  stawek 

dotacji przedmiotowych dla zakładów budżetowych gminy.
8. zmiany uchwały Nr IV/49/2006 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 28 grudnia 2006r. w 

sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładów budżetowych gminy
9. wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu użytkowego usytuowanego w budynku 

położonym w Czeladzi przy ul. Sportowej 6B na czas nie dłuższy niż 10 lat.
10. przedłużenia  umowy  najmu  dot.  eksploatacji  urządzeń  i  instalacji 

telekomunikacyjnych do celów telefonii cyfrowej znajdujących się na części dachu 
Hali Widowiskowo- Sportowej przy ul. Sportowej 2 w Czeladzi. 

11. uchwalenia  „Programu  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz 
podmiotami prowadzącymi  działalność pożytku publicznego w zakresie realizacji 
zadań publicznych na rok 2008”.

12. udzielenia  dotacji  celowej  na  zadania  bieżące  realizowane  na  podstawie 
porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego.

13. udzielenia  dotacji  celowej  na  zadania  bieżące  realizowane  na  podstawie 
porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego.

14. udzielenia  dotacji  celowej  na  zadania  bieżące  realizowane  na  podstawie 
porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego.

15. udzielenia  dotacji  celowej  na  zadania  bieżące  realizowane  na  podstawie 
porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego.

16. ustalenia  na  2008  rok  regulaminu  określającego  wysokość  oraz  szczegółowe 
warunki  przyznawania  nauczycielom  dodatków  za  wysługę  lat,  motywacyjnego, 
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funkcyjnego, za warunki pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia.
17. regulaminu  przyznawania  stypendiów  i  nagród  sportowych  dla  wybitnych 

sportowców.
18. wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości zabudowanej ozn. działką nr 258 k. 

m. 13 przy ul. Bytomskiej 70 w Czeladzi nieodpłatną służebnością mieszkania.
19. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 175 m. kw. 

przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.
20. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 156 m. kw. 

przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.
21. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 203 m. kw. 

przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.
22. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 195 m. kw. 

przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.
23. przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 69 k. m. 19 o pow. 216 m. kw. przy ul. 

Staszica w Czeladzi.
24. przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 41 k. m. 57 o pow. 289 m. kw. przy ul. 

Ks. Skorupki w Czeladzi.
25. przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 238/5 k. m. 29 o pow. 329 m. kw. przy 

ul. Aleja Róż w Czeladzi.
26. przedłużenia umowy dzierżawy  dot. części działek nr 22/7 i 21/2 k. m. 31 o pow. 18 

m. kw. przy ul. Słonecznej w Czeladzi.
27. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 22/7 k. m. 31 o pow. 22 m. kw. 

przy ul. Słonecznej w Czeladzi.
28. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 132 k. m. 28 o pow. 50 m. kw. 

przy ul. Żeromskiego w Czeladzi.
29. przedłużenia  umowy dzierżawy dot. części działki nr 39/20 k. m. 42 o pow. 250 m. 

kw. przy ul. Buczka w Czeladzi.
30. przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 167 k. m. 21 o pow. 321 m. kw. przy ul. 

Mysłowickiej w Czeladzi.
31. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 117 m. 

kw.  przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.
32. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działek  nr 1/ 2, 1/ 3,  i 94/21 k. m. 19 o 

pow. 1831 m. kw. przy ul. Staszica w Czeladzi.
33. przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 70/35 i części działki nr 70/47 k. m. 57 

o pow. ok. 443 m. kw. przy ul. Zamiejskiej w Czeladzi.
34. przedłużenia umowy dzierżawy  dot. części działki nr 41/1 k. m. 48 o pow. 351 m. kw. 

przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.
35. przedłużenia umowy najmu garażu zlokalizowanego na działce nr 79/9 k.  m. 6 o 

pow. 23,60 mikw przy ul. Szpitalnej w Czeladzi.
36. sprzedaży działki  nr  11  k.  m.  62  o  powierzchni  2,944  m.  kw.  położonej  przy ul. 

Wiosennej w Czeladzi.
37. sprzedaży działki nr 65/1 k. m. 57 o powierzchni 93 m. kw. położonej przy ul.  27 

Stycznia w Czeladzi.
38. sprzedaży części działki nr 97/4 k. m. 20 o pow. około 350 m. kw. przy ul. Kilińskiego 

w Czeladzi.
39. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej dz. Nr 187, mapa 12 o 

powierzchni 763 m. kw., KW 1821 położonej przy ul. Rynek 26 
w Czeladzi.

40. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości niezabudowanej działki nr 40/1, mapa 
28, o powierzchni 400 m. kw., KW 36 016  położonej w pobl. ul. Nowopogońskiej 111 
w Czeladzi.

41. złożenia oświadczenia o pracy lub służbie w organach bezpieczeństwa    
      państwa lub współpracy z nimi w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia 
      31 lipca 1990 r. przez Sekretarza Gminy Czeladź – Dorotę Bąk.
42. złożenia oświadczenia o pracy lub służbie w organach bezpieczeństwa 
      państwa lub współpracy z nimi w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia   
      31 lipca 1990 r. przez Skarbnika Gminy Czeladź – Urszulę Polak – Wałek.

          9.  Sprawy bieżące.
1. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych.
2 .Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości dodatku specjalnego dla 
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    Burmistrza Miasta.
10. Zamknięcie obrad Sesji.

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

   
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do przyjęcia protokołu z obrad sesji w dniu 8 listopada 2007 r.
- Czy są uwagi do tego protokołu?

Radna Teresa Kosmala wniosła o pełny zapis jej wypowiedzi w tym protokole.

   
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za uzupełnieniem protokołu z obrad sesji w dniu 8 listopada 2007 
r. o pełny zapis wypowiedzi radnej Teresy Kosmali na przestrzeni całej sesji? 

GŁOSOWANIE

  5  głosów za
  1  głos przeciw
  9  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że tekst protokołu zostanie uzupełniony o pełny zapis 
wypowiedzi radnej Teresy Kosmali.

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Informacja  z  działalności  Burmistrza  Miasta  w  okresie  międzysesyjnym.  Materiały  radni 
otrzymali wcześniej.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Przedstawia dodatkowe informacje nie ujęte w informacji pisemnej.
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Pytania do informacji zadali:

1. Władysław Oczkowicz - radny
2. Hanna Szotowska - radna
3. Grażyna Strączek - radna

Odpowiedzi  udzielił  Burmistrz  Miasta  Marek  Mrozowski  oraz  Kierownik  Wydziału  Polityki  
Społecznej i Edukacji – Teresa Wąsowicz.

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do interpelacji  i zapytań radnych.

Interpelacje zgłosili następujący radni:

1. Danuta Walczak
2. Sławomir Święch
3. Krzysztof Francikowski
4. Andrzej Świątek
5. Teresa Kosmala
6. Andrzej Mentel 
7. Ireneusz Gawroński
8. Jolanta Moćko
9. Czesław Badura

Odpowiedzi udzielili:

1. Robert Szczupider - Dyrektor Zakładu Budżetowego ZIK
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. Krzysztof Niebylski - Komendant Straży Miejskiej
4. Ireneusz Żarłok - radca prawny
5. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
6. Sławomir Święch - Prezes CzSM
7. Krzysztof Malczewski - Dyrektor ZBK

Ad vocem głos zabrał radny Andrzej Świątek.

Wyjaśnień udzielił Burmistrz Miasta Marek Mrozowski. 
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Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do zapytań mieszkańców.
- Czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos?

Głos zabrali:

1. Zbigniew  Sikora - mieszkaniec
2. Stanisław Guzak - mieszkaniec
3. Mieszkanka ul. Reymonta -

Odpowiedzi udzielili:

1. Robert Szczupider - Dyrektor Zakładu Budżetowego ZIK
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Przewodniczący Rady ogłosił 5  minut przerwy.

Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Jest propozycja rozbudowy punktu 7 o ppkt b.

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej   

- Komisja  przyjęła  wniosek  o  uzupełnienie  porządku  obrad  sesji  zwołanej  na  29  listopada 
2007r. w pkt. 7. po podpunkcie a) wprowadzenie - dodać podpunkt b) zgłoszenie wniosków i 
uwag do projektu budżetu Miasta Czeladź na 2008 rok.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są głosy sprzeciwu do wprowadzenia do porządku obrad punktu 7b o treści: „Zgłoszenie 
wniosków i uwag do projektu budżetu Miasta Czeladź na 2008 rok”?

Głosów sprzeciwu nie zgłoszono.

Przewodniczący rady stwierdził, że Rada Miejska rozszerzyła porządek obrad o punkt 7b.
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a/  Wprowadzenie 

Urszula Polak – Wałek                                            -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt budżetu Miasta Czeladź na 2008 rok.

b/  Zgłoszenie wniosków i uwag do projektu budżetu Miasta Czeladź na 2008 rok

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proszę o zgłaszanie wniosków i uwag do projektu budżetu.

Uwagi i wnioski zgłosili następujący radni:

1. Janusz Gątkiewicz
2. Hanna Szołowska
3. Grażyna Strączek
4. Dominik Penar
5. Władysław Oczkowicz
6. Andrzej Świątek
7. Teresa Kosmala
8. Danuta Walczak

Dodatkowych informacji  udzieliła  Teresa Wąsowicz – Kierownik  Wydziału Polityki  Społecznej i 
Edukacji. 

Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do podejmowania uchwał.
- Projekt uchwały w sprawie  ustalenia herbu, flagi  i  pieczęci  Gminy Czeladź oraz zasad ich 

użytkowania.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Omawia projekt uchwały.
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W dyskusji udział wzięli:

1. Włodzimierz Górski - mieszkaniec
2. Dominik Penar - radny
3. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej

Dodatkowych wyjaśnień udzielił Marek Mrozowski – Burmistrz Miasta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały w sprawie  ustalenia herbu, flagi i  pieczęci  Gminy Czeladź oraz 
zasad ich użytkowania.

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały wraz z wnioskiem zgłoszonym 
przez radnego Janusza Gątkiewicza, który polega na zmianie zapisu punktu c/ § 4 Załącznika 
Nr 6, który otrzyma brzmienie: „Urzędowi Miasta Czeladź”?

GŁOSOWANIE /bez: Z. Bazańskiej, M. Kity, M. Kędzierskiego/

  16  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/283/2007 w sprawie  ustalenia 
herbu, flagi i pieczęci Gminy Czeladź oraz zasad ich użytkowania została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Czeladź na 2007 rok.

Urszula Polak Wałek                     -               Skarbnik  Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Dodatkowych wyjaśnień udzielają:
  
Henryk Michalski - Dyrektor MOSiR Czeladź
Robert Szczupider - Dyrektor Zakładu Budżetowego ZIK
Krzysztof Malczewski - Dyrektor ZBK

W dyskusji uczestniczyli następujący radni:

1. Grażyna Strączek
2. Ireneusz Gawroński
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Grażyna Strączek                          -               Przewodnicząca Komisji Finansowo - Budżetowej  

- Odczytuje wnioski Komisji przyjęte na posiedzeniu w dniu 38 listopada 2007 r.:
1. Zwiększyć dyscyplinę w zakresie realizacji Budżetu zaplanowanego na rok 2007r. po 

stronie: wydatków- w szczególności w Dziale „700” i „710”.
2. W pełnym zakresie finansowym zrealizować planowane wydatki budżetowe roku 2007 

na  wynagrodzenia  osobowe  pracowników  sfery  budżetowej  szczególnie  szczebla 
średniego.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Przystępujemy  do  głosowania  imiennego  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie 

miasta na 2007 rok.

Przewodniczący Rady wyczytuje nazwiska poszczególnych radnych, którzy stwierdzają czy są 
„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE /bez: Z. Bazańskiej, M. Kity, M. Kędzierskiego/ 

  16  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XXVIII/284/2007 w sprawie  zmian w 
budżecie miasta na 2007 rok  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wracamy do przegłosowania wniosków Komisji Finansowo – Budżetowej.

Przewodnicząca Komisji odczytuje ponownie treść wniosków.

W dyskusji udział wzięli następujący radni:

1. Teresa Kosmala
2. Hanna Szołowska
3. Janusz Gątkiewicz
4. Ireneusz Gawroński

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za przyjęciem wniosków Komisji Finansowo – Budżetowej odczytanych 
przez Przewodniczącą Komisji?
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GŁOSOWANIE /bez: Z. Bazańskiej, M. Kity, M. Kędzierskiego/ 

  11  głosów za
   0  głosów przeciw
   4  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wnioski zostały przez Radę przyjęte.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wzorów  informacji  na  podatek  od  nieruchomości  i 
podatek  rolny,  deklaracji  na  podatek  od  nieruchomości  oraz  deklaracji  na  podatek  rolny 
obowiązujących na terenie miasta Czeladź.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

 Sławomir Święch                          -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wzorów informacji na 
podatek  od  nieruchomości  i  podatek  rolny,  deklaracji  na  podatek  od  nieruchomości  oraz 
deklaracji na podatek rolny obowiązujących na terenie miasta Czeladź?

GŁOSOWANIE  /bez:  Z.  Bazańskiej,  M.  Kity,  M.  Kędzierskiego,  I.  Gawrońskiego,  Cz.  Badury,  D. 
Walczak/ 

  13  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XXVIII/285/2007 w sprawie  ustalenia 
wzorów informacji  na podatek od nieruchomości i  podatek rolny,  deklaracji  na podatek od 
nieruchomości  oraz deklaracji  na podatek rolny obowiązujących na terenie miasta Czeladź 
została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
na 2008 rok.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

 Sławomir Święch                          -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych na 2008 rok?

GŁOSOWANIE  /bez:  Z.  Bazańskiej,  M.  Kity,  M.  Kędzierskiego,  I.  Gawrońskiego,  Cz.  Badury,  D. 
Walczak/ 

  13  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/286/2007 w sprawie  określenia 
wysokości  stawek  podatku  od  środków  transportowych  na  2008  rok  została  przez  Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/245/2007 z dnia 25 października 2007 r. 
w sprawie ustalenia opłaty od posiadania psów na 2008 rok.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

 Sławomir Święch                          -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

12



Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr 
XXVI/245/2007 z dnia 25 października 2007 r. w sprawie ustalenia opłaty od posiadania psów 
na 2008 rok?

GŁOSOWANIE  /bez:  Z.  Bazańskiej,  M.  Kity,  M.  Kędzierskiego,  I.  Gawrońskiego,  Cz.  Badury,  D. 
Walczak/ 

  13  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/287/2007 w sprawie zmiany 
uchwały  nr  XXVI/245/2007  z  dnia  25  października  2007  r.  w  sprawie  ustalenia  opłaty  od 
posiadania psów na 2008 rok została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  Określenia sposobu ustalania wysokości  opłat za korzystanie z 
wiat przystankowych zabudowanych gablotami jako nośników reklamy.

- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

W dyskusji wzięli udział następujący radni:

1. Dominik  Penar
2. Teresa Kosmala

Odpowiedzi udzieliła:

1.   Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.

Odpowiedzi udzielił:

2.   Ireneusz Żarłok - radca prawny

W dyskusji wzięli udział następujący radni:

1. Teresa Kosmala

13



Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie  określenia sposobu ustalania 

wysokości  opłat  za  korzystanie  z  wiat  przystankowych  zabudowanych  gablotami  jako 
nośników reklamy?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, I. Gawrońskiego/ 

  15  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVIII/288/2007  w  sprawie 
określenia  sposobu  ustalania  wysokości  opłat  za  korzystanie  z  wiat  przystankowych 
zabudowanych gablotami jako nośników reklamy  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany uchwały  Nr IV/50/2006 Rady Miejskiej  w Czeladzi  dot. 
ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładów budżetowych gminy.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia  projekty  uchwał:   w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  IV/50/2006  Rady  Miejskiej  w 
Czeladzi dot. ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładów budżetowych gminy oraz 
w sprawie zmiany uchwały Nr IV/49/2006 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 28 grudnia 2006r.  
w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładów budżetowych gminy.

 Sławomir Święch                          -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są uwagi do tych projektów uchwały?

Uwagę zgłosił radny Janusz Gatkiewicz.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/50/2006 

Rady  Miejskiej  w  Czeladzi  dot.  ustalenia  stawek  dotacji  przedmiotowych  dla  zakładów 
budżetowych gminy?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, I. Gawrońskiego/ 

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
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   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVIII/289/2007  w  sprawie zmiany 
uchwały Nr IV/50/2006 Rady Miejskiej w Czeladzi dot. ustalenia stawek dotacji przedmiotowych  
dla zakładów budżetowych gminy została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/49/2006 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 28 
grudnia 2006r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładów budżetowych 
gminy.

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, I. Gawrońskiego/ 

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVIII/290/2007  w  sprawie zmiany 
uchwały Nr IV/49/2006 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 28 grudnia 2006r. w sprawie ustalenia  
stawek dotacji przedmiotowych dla zakładów budżetowych gminy została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  najem  lokalu  użytkowego 
usytuowanego w budynku położonym w Czeladzi przy ul. Sportowej 6B na czas nie dłuższy 
niż 10 lat.

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, I. Gawrońskiego/ 

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
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   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVIII/291/2007  w  sprawie 
wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu użytkowego usytuowanego w budynku położonym  
w Czeladzi przy ul. Sportowej 6B na czas nie dłuższy niż 10 lat została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy najmu dot. eksploatacji urządzeń i instalacji 
telekomunikacyjnych  do  celów  telefonii  cyfrowej  znajdujących  się  na  części  dachu  Hali 
Widowiskowo- Sportowej przy ul. Sportowej 2 w Czeladzi. 

- Do tego projektu otrzymaliście Państwo autopoprawkę.
- Odczytuje treść autopoprawki.
- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta przekazuje informacje o dochodach z tytułu najmu.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, I. Gawrońskiego/ 

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/292/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy najmu dot. eksploatacji  urządzeń i instalacji  telekomunikacyjnych do celów telefonii  
cyfrowej znajdujących się na części dachu Hali Widowiskowo- Sportowej przy ul. Sportowej 2  
w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w zakresie realizacji zadań 
publicznych na rok 2008”.

- Projekt również objęty jest autopoprawką.
- Odczytuje treść uchwały ustaloną w autopoprawce.
- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/293/2007 w sprawie uchwalenia 
„Programu  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego w zakresie realizacji zadań publicznych na rok 2008” została 
przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na zadania  bieżące  realizowane  na 
podstawie porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego.

- Odczytuje projekt uchwały. 
- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/294/2007 w sprawie udzielenia 
dotacji celowej na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień między jednostkami 
samorządu terytorialnego została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na zadania  bieżące  realizowane  na 
podstawie porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego.

- Odczytuje projekt uchwały. 
- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/295/2007 w sprawie udzielenia 
dotacji celowej na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień między jednostkami 
samorządu terytorialnego została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na zadania  bieżące  realizowane  na 
podstawie porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego.

- Odczytuje projekt uchwały. 
- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/296/2007 w sprawie udzielenia 
dotacji celowej na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień między jednostkami 
samorządu terytorialnego została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na zadania  bieżące  realizowane  na 
podstawie porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego.

- Odczytuje projekt uchwały. 
- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/297/2007 w sprawie udzielenia 
dotacji celowej na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień między jednostkami 
samorządu terytorialnego została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  ustalenia na 2008 rok regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, 
funkcyjnego, za warunki pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia.

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Odczytuje wniosek Komisji do projektu uchwały: 
Komisja  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  wnioskuje  o  uwzględnienie  propozycji  ZNP  ustalenia 
następujących stawek dodatków:
 § 5 ust.1 pkt 1 wychowawstwo klasy - w wysokości 50 zł.
 § 5  ust.  1  pkt.  3  funkcję  opiekuna  stażu-w  wysokości  40  zł  za  każdego  nauczyciela  w 

stosunku, do którego pełnił obowiązku opiekuna stażu.
 § 5 ust.1 pkt.3 za analizę i  ocenę pisemnych prac i  zajęć uczniowskich z języka polskiego 

począwszy od czwartej klasy szkoły podstawowej - w wysokości 50zł. 
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Grażyna Strączek            -               Przewodnicząca Komisji Finansowo - Budżetowej  

- Odczytuje wniosek Komisji:
Zwiększyć dodatek za wychowawstwo klasy do kwoty 100zł miesięcznie od dnia 1.01.2008r.

Teresa Wąsowicz                          -               Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  

- Wnioski Komisji Edukacji Kultury i Sportu przyjmujemy jako autopoprawkę.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  jest  za  przyjęciem  wniosku  zgłoszonego  przez  Komisję  Finansowo  – 
Budżetową, zmianą § 5 ust. 1 regulaminu z kwoty 50 zł na 100 zł?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  12  głosów za
   0  głosów przeciw
   6  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że zmiana regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, 
funkcyjnego, za warunki pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia w § 5 ust. 1 została  
przyjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/298/2007 w sprawie ustalenia na 
2008  rok  regulaminu  określającego  wysokość  oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania 
nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz  
niektóre inne składniki wynagrodzenia została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie  regulaminu  przyznawania  stypendiów i  nagród  sportowych  dla 
wybitnych sportowców.

20



 Dominik Penar                                           -               Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Przedstawił opinię Komisji nt. projektu uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/299/2007 w sprawie regulaminu 
przyznawania stypendiów i nagród sportowych dla wybitnych sportowców została przez Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości zabudowanej ozn. 
działką  nr  258  k.  m.  13  przy  ul.  Bytomskiej  70  w  Czeladzi  nieodpłatną  służebnością 
mieszkania.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/300/2007 w sprawie wyrażenia 
zgody  na  obciążenie  nieruchomości  zabudowanej  ozn.  działką  nr  258  k.  m.  13  przy  ul. 
Bytomskiej 70 w Czeladzi nieodpłatną służebnością mieszkania została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 
o pow. 175 m. kw.  przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/301/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 175 m. kw.  przy ul. 21 Listopada w  
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 
o pow. 156 m. kw. przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/302/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 156 m. kw. przy ul. 21 Listopada w  
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 
o pow. 203 m. kw. przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/303/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 203 m. kw. przy ul. 21 Listopada w  
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 
o pow. 195 m. kw.  przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  18  głosów za
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   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVIII/304/2007  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 195 m. kw. przy ul. 21  
Listopada w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 69 k. m. 19 o pow. 
216 m. kw. przy ul. Staszica w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/305/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. działki nr 69 k. m. 19 o pow. 216 m. kw. przy ul. Staszica w Czeladzi  
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 41 k. m. 57 o pow. 
289 m. kw.  przy ul. Ks. Skorupki w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?
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GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVIII/306/2007  w  sprawie 
przedłużenia  umowy dzierżawy dot.  działki  nr  41 k.  m.  57  o  pow.  289  m.  kw.  przy  ul.  Ks.  
Skorupki w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 238/5 k. m. 29 o 
pow. 329 m. kw. przy ul. Aleja Róż w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/307/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. działki nr 238/5 k. m. 29 o pow. 329 m. kw. przy ul. Aleja Róż w Czeladzi  
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie Przedłużenia umowy dzierżawy  dot. części działek nr 22/7 i 21/2 k. 
m. 31 o pow. 18 m. kw. przy ul. Słonecznej w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/308/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy  dzierżawy   dot.  części  działek  nr  22/7  i  21/2  k.  m.  31  o  pow.  18  m.  kw.  przy  ul.  
Słonecznej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 22/7 k. m. 31 
o pow. 22 m. kw. przy ul. Słonecznej w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/309/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 22/7 k. m. 31 o pow. 22 m. kw. przy ul. Słonecznej w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 132 k. m. 28 o 
pow. 50 m. kw.  przy ul. Żeromskiego w Czeladzi.
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- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/310/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 132 k. m. 28 o pow. 50 m. kw. przy ul. Żeromskiego w  
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia  umowy dzierżawy dot. części działki nr 39/20 k. m. 
42 o pow. 250 m. kw. przy ul. Buczka w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/311/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 39/20 k. m. 42 o pow. 250 m. kw.  przy ul. Buczka w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 167 k. m. 21 o pow. 
321 m. kw.  przy ul. Mysłowickiej w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/312/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot.  działki  nr  167 k.  m.  21 o pow.  321 m.  kw.   przy ul.  Mysłowickiej  w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 32/14 k. m. 41 
o pow. 117 m. kw.  przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/313/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 117 m. kw.  przy ul. Powstańców 
Śląskich w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działek  nr 1/ 2, 1/ 3,  i 
94/21 k. m. 19 o pow. 1831 m. kw.  przy ul. Staszica w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVIII/314/2007  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działek  nr 1/ 2, 1/ 3,  i 94/21 k. m. 19 o pow. 1831 m.  
kw. przy ul. Staszica w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 70/35 i części działki 
nr 70/47 k. m. 57 o pow. ok. 443 m. kw.  przy ul. Zamiejskiej w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 
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  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących  się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVIII/315/2007  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 70/35 i części działki nr 70/47 k. m. 57 o pow. ok.  
443 m. kw. przy ul. Zamiejskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy  dot. części działki nr 41/1 k. m. 48 
o pow. 351 m. kw.  przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/316/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy  dzierżawy   dot.  części  działki  nr  41/1  k.  m.  48  o  pow.  351  m.  kw.   przy  ul.  
Nowopogońskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu garażu zlokalizowanego na działce nr 
79/9 k. m. 6 o pow. 23,60 m. kw.  przy ul. Szpitalnej w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących  się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVIII/317/2007  w  sprawie 
przedłużenia umowy najmu garażu zlokalizowanego na działce nr 79/9 k. m. 6 o pow. 23,60 m.  
kw.  przy ul. Szpitalnej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie sprzedaży  działki  nr  11 k.  m.  62 o  powierzchni  2,944 m.  kw. 
położonej przy ul. Wiosennej w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, Z. Bazańskiej/ 

  16  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/318/2007 w sprawie sprzedaży 
działki  nr 11 k.  m. 62 o powierzchni 2,944 m. kw. położonej przy ul.  Wiosennej w Czeladzi  
została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie sprzedaży  działki  nr  65/1  k.  m.  57  o  powierzchni  93  m  kw. 
położonej przy ul. 27 Stycznia w Czeladzi. Jest to propozycja nie wyrażenia zgody.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Pytania zadali następujący radni:

1. Teresa Kosmala

Odpowiedzi udzielili:

1.  Małgorzata Jastrząb – Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za nie wyrażeniem zgody na sprzedaż działki 65/1?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego/ 

  16  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/319/2007 w sprawie sprzedaży 
działki nr 65/1 k. m. 57 o powierzchni 93 m. kw.  położonej przy ul. 27 Stycznia w Czeladzi  
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie sprzedaży części działki nr 97/4 k. m. 20 o pow. około 350 m. kw. 
przy ul. Kilińskiego w Czeladzi. Jest to również propozycja nie wyrażenia zgody.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Pytania zadali następujący radni:

1. Teresa Kosmala

Odpowiedzi udzielili:

1.  Małgorzata Jastrząb – Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, Z. Bazańskiej/ 

  15  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosów wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/320/2007 w sprawie sprzedaży 
części działki nr 97/4 k. m. 20 o pow. około 350 m. kw.  przy ul. Kilińskiego w Czeladzi została 
przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej dz. Nr 
187, mapa 12 o powierzchni 763 m. kw. KW 1821 położonej przy ul. Rynek 26 w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, Z. Bazańskiej/ 

  14  głosów za
   2  głosy przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/321/2007 w sprawie nabycia 
do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej dz. Nr 187, mapa 12 o powierzchni 763 m. 
kw. KW 1821 położonej przy ul. Rynek 26 w Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie nabycia  do  gminnego  zasobu  nieruchomości  niezabudowanej 
działki  nr  40/1,  mapa 28,  o  powierzchni  400 m.  kw.   KW 36 016  położonej  w pobl.  ul. 
Nowopogońskiej 111 w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, Z. Bazańskiej/ 

  12  głosów za
   2  głosy przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVIII/322/2007 w sprawie nabycia do 
gminnego zasobu nieruchomości niezabudowanej działki nr 40/1, mapa 28, o powierzchni 400 
m. kw.  KW 36 016  położonej w pobl. ul. Nowopogońskiej 111 w Czeladzi została przez Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie złożenia  oświadczenia  o  pracy  lub  służbie  w  organach 
bezpieczeństwa państwa lub współpracy z nimi w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia  31 
lipca 1990 r. przez Sekretarza Gminy Czeladź – Dorotę Bąk.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, Z. Bazańskiej, Cz. Badury/ 

  16  głosów za
   0  głosów przeciw
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   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XXVIII/323/2007 w sprawie   złożenia 
oświadczenia o pracy lub służbie w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z nimi  
w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia  31 lipca 1990 r. przez Sekretarza Gminy Czeladź –  
Dorotę Bąk została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  złożenia  oświadczenia  o  pracy  lub  służbie  w  organach 
bezpieczeństwa państwa lub współpracy z nimi w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia   31 
lipca 1990 r. przez Skarbnika Gminy Czeladź – Urszulę Polak – Wałek.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, Z. Bazańskiej, Cz. Badury/ 

  16  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XXVIII/324/2007 w sprawie   złożenia 
oświadczenia o pracy lub służbie w organach bezpieczeństwa  państwa lub współpracy z nimi 
w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia    31 lipca 1990 r. przez Skarbnika Gminy Czeladź –  
Urszulę Polak – Wałek została przez Radę podjęta.

Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do 19  punktu porządku obrad – sprawy bieżące.
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Przewodniczący  Związku  Nauczycielstwa  Polskiego  w  Czeladzi  –  Wojciech  Niciarz 
podziękował radnym za uwzględnienie wniosków dot. składników płacowych nauczycieli.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  ustalenia wysokości diet radnych.

Ireneusz Gawroński                      –              projektodawca  

- Zaproponował  zmianę  zapisu  §  4  –„Uchwała  wchodzi  w  życie  z  dniem  podjęcia  z  mocą 
obowiązującą od dnia 01.12.2007 r.”.

W dyskusji udział wzięli następujący radni:

1. Janusz Gątkiewicz
2. Ireneusz Gawroński
3. Sławomir Święch
4. Andrzej Swiątek
5. Grażyna Strączek
6. Zofia Bazańska
7. Marcin Musiał
8. Teresa Kosmala
9. Krzysztof Francikowski
10. Hanna Szotowska

Grażyna Strączek                      -               radna  

- Wnioskuję o skreślenie § 2 projektu uchwały oraz punktu 6 załącznika do projektu uchwały. 

Projektodawcy uchwały zgodzili się wykreślić § 2 projektu uchwały i punkt 6 załącznika.

Sławomir Święch                       -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  wnioskiem  radnego  Andrzeja  Świątka  o  stworzenie  3  grup 
radnych.  Pierwsza  grupa  to  Przewodniczący  Rady  –  100%  kwoty  bazowej,  druga  grupa– 
Wiceprzewodniczący Rady i  Przewodniczący  Komisji  – 90% kwoty bazowej,  grupa trzecia  – 
pozostali radni – 80% kwoty bazowej?

GŁOSOWANIE /bez: D. Walczak/ 

   2  głosów za
  15  głosów przeciw
   1  głos wstrzymującysię

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie przeszedł.
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Sławomir Święch                       -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem radnego Andrzeja Świątka, aby wysokość potrąceń z 
diety wynosiła 10% za nieobecność na komisjach i 20% za nieobecność na posiedzeniach Rady 
Miejskiej?

GŁOSOWANIE /bez: D. Walczak/ 

   4  głosów za
  13  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie przeszedł.

Sławomir Święch                       -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  wnioskiem  radnego  Janusza  Gątkiewicza  o  zwiększenie 
wysokości   potrąceń  za  nieobecności  –  100  zł  za  nieobecność  na  komisjach  i  200  zł  za 
nieobecność na sesji?

GŁOSOWANIE /bez: D. Walczak/ 

   8  głosów za
   8  głosów przeciw

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie przeszedł.

Sławomir Święch                       -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem radnej Zofii Bazańskiej polegającym na rozszerzeniu 
przypadków,  gdy  nieobecność  jest  usprawiedliwiona  o  treści:  „Dieta  nie  ulega  obniżeniu  w 
przypadku, gdy:
- radny  delegowany  jest  przez  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  do  wykonania  innych 

obowiązków związanych z pełnieniem funkcji radnego,

- nieobecność  spowodowana  jest  innymi  losowymi  okolicznościami  uzasadniającymi 
nieobecność, usprawiedliwionymi przez Przewodniczącego Rady Miejskiej”?

GŁOSOWANIE  

  12  głosów za
   5  głosów przeciw
   2  głosy wstrzymujące się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek przeszedł.

Sławomir Święch                       -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państw radnych jest za wnioskiem radnego Krzysztofa Francikowskiego o nie pobieranie 
diet przez radnych Rady Miejskiej?

GŁOSOWANIE  

   3  głosy za
  13  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie przeszedł.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  podjęciem  uchwały  w  sprawie ustalenia  wysokości  diet 
radnych?

GŁOSOWANIE 

  16  głosów za
   2  głosy przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XXVIII/325/2007 w sprawie ustalenia 
wysokości diet radnych została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości dodatku specjalnego dla Burmistrza Miasta.
- Odczytuje projekt uchwały.

W dyskusji udział wzięli następujący radni:

1. Grażyna Strączek
2. Mirosław Kędzierski
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3. Sławomir Święch

Odpowiedzi udzieliła Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wysokości dodatku 
specjalnego dla Burmistrza Miasta?

GŁOSOWANIE 

  15  głosów za
   2  głosy przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XXVIII/326/2007 w sprawie ustalenia 
wysokości dodatku specjalnego dla Burmistrza Miasta została przez Radę podjęta.

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minut przerwy.

PRZERWA

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
 - Odczytuje  pismo  ZIK  z  dnia  20.09.2007  r.  do  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w  sprawie  nie  

przeprowadzania procedury zwolnień grupowych.
- Odczytuje  stwierdzenie  nieważności  Uchwały  Rady  Miejskiej  Nr  XXIV/217/2007  i  

XXIV/218/2007w sprawie udzielenia bonifikaty od opłat rocznych z tytułu oddania nieruchomości  
w trwały zarząd – MOSiR i MOPS.

- Odczytuje pismo ZIK  z dnia 29.10.2007 r. do Powiatowego Zarządu Dróg o uporządkowanie  
terenu przy ul. Grodzieckiej.

- Odczytuje pismo ZIK  z dnia 26.10.2007 r. do Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie wykonania  
nowego chodnika wzdłuż posesji ul. Nowopogońska 236 – 242.

- Odczytuje pismo ZIK z dnia 26.10.2007 r. do SRK w sprawie uporządkowania skweru w okolicy  
baru „GENEWA” od strony ul. Zwycięstwa.

- Odczytuje zaproszenie na uroczysty wieczór podsumowujący działalność czeladzkich środowisk  
społeczno – kulturalnych w roku 2007.

Ustalono termin sesji  budżetowej na 13 grudnia 2007 r. o godz.  12.00 oraz termin spotkania  
wigilijnego radnych na 20 grudnia 2007 r. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje interpelację radnej Zofii Bazańskiej w sprawie wiat autobusowych.
- Odczytuje list otwarty Związków Pracowników Ochrony Zdrowia z dnia 30.10.2007 r. 
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- Odczytuje protokół z objazdu miasta w dniu 29.10.2007 r.
- Odczytuje pismo Zarządu Oddziału ZNP w Czeladzi z dnia 24.10.2007 r. w sprawie podwyżek  

dla pracowników administracji szkół.
- Odczytuje odpowiedź na wniosek Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa z dnia  

17.092007 r.
- Odczytuje  pismo  A.  Pobiedzińskiej  z  dnia  15.11.2007  r.  w  sprawie  dziurawych  okien  w 

zamiennie proponowanym lokalu przy ul. Grodzieckiej 5B/2.

Radny Czesław Badura zobowiązał się zająć  tą sprawą.

W dyskusji udział wzięli:

1. Władysław Oczkowicz
2. Teresa Kosmala

Radna  Teresa  Kosmala  zaproponowała  treść  tego  pisma  potraktować  jako  skargę  i  
przesłać do organu, który powinien tę skargę rozpatrzyć.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem zgłoszonym przez radną Teresę Kosmalę?

GŁOSOWANIE 

   8  głosów za
   0  głosów  przeciw
   6  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek został przez Radę przyjęty.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje pismo Stowarzyszenia Pomocy Rodzinie „Jestem z Tobą” do Burmistrza Miasta z dnia  
27.11.2007 r. w sprawie rozwiązania umowy z dnia 6.09.2007 r.

- Odczytuje  pismo  lokatorów budynków ul.  Grodziecka  41,  43,  45  i  47  w  sprawie  podwyżek  
czynszów mieszkaniowych.

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala
2. Sławomir Święch

Pismo zostało skierowane do Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje  skargę Pani  Marianny Banaś z  dnia  24 sierpnia  2007 r.  na podział  przez MOPS 
środków na pomoc społeczną.

- Odczytuje pismo Czeladzkiego Stowarzyszenia „Rozwój Miasta” z dnia 29.10.2007 r. w sprawie  
rozpatrzenia wniosku dotyczącego rozwoju sieci tramwajowej na terenie Regionu.

W dyskusji udział wzięli:

1. Marian Kita
2. Dominik Penar
3. Ireneusz Gawroński
4. Czesław Badura
5. Teresa Kosmala
6. Władysław Oczkowicz

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wsparciem inicjatywy stowarzyszenia „Rozwój Miasta”?

GŁOSOWANIE 

  13  głosów za
  

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek został przez Radę przyjęty.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje  pismo Zarządu Forum Czeladzian  z dnia 7.11.2007 r.  o rozpatrzenie  inicjatywy 
dotyczącej połączenia gmin Wojkowice, Czeladź, Będzin w formę powiatu grodzkiego.

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala
2. Sławomir Święch
3. Grażyna Strączek

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  poparciem  działań  Stowarzyszenia  „Forum  Czeladzian” 
zmierzających  do  wydzielenia  z  Powiatu  Będzińskiego  gminy  Czeladź  i  utworzenia 
samodzielnego powiatu grodzkiego?

GŁOSOWANIE 
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  15  głosów za
   0  głosów  przeciw
   3  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek został przez Radę przyjęty.

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu poinformował o zwołaniu posiedzenia Komisji  
nt. szkół średnich na dzień 17 grudnia 2007 r.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje  pismo  Pana  Włodzimierza  Maliszewskiego  z  dnia  8.11.2007  r.   w  sprawie 
uregulowania należności w stosunku do Urzędu Miasta.

- Odczytuje  odpowiedź na interpelację  radnego Marcina Musiała   -  wykaz organizacji  pożytku  
publicznego działające w Czeladzi.

- Odczytuje  odpowiedź  na  interpelację  radnego Marcina  Musiała   -  w  sprawie  administratora  
targowisk miejskich w Czeladzi.

- Odczytuje  odpowiedź  Wydziału  Rozwoju  Miasta  i  Inżynierii  Miejskiej   do  Czeladzkiego 
Stowarzyszenia „Rozwój Miasta” w sprawie tablic wjazdowych do miasta.

- Odczytuje  pismo  Pani  Doroty  Skarbek  do  Walnego  Zgromadzenia  za  pośrednictwem Rady 
Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej „Skarbek”.

W dyskusji udział wzięli:

1. Ireneusz Gawroński
2. Teresa Kosmala

Rada Miejska upoważniła radnych:

1. Sławomira Święcha
2. Marcina Musiała 
3. Czesława Badurę

do rozmów ww. sprawie.

Dyskusja nt. interpelacji. Udział wzięli:

1. Marcin Musiał 
2. Mirosław Kędzierski

Ustalono termin sesji budżetowej na 13 grudnia 2007 r. o godz. 12.00.
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Ad. 10    – porządku obrad Sesji  

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam XXVIII sesję  Rady Miejskiej w Czeladzi.

P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI

          Sławomir Święch

Protokołowała:

Elżbieta Augustyniak
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